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Dragi učenici, roditelji, kolegice i kolege i djelatnici škole,

Ovu školsku godinu zakoračili smo vrlo hrabro, „punim jedrima“ naprijed. „Svakog dana u
svakome pogledu sve više napredujemo“. U prvom redu zahvaljujući velikom trudu i zalaganju
svih uključenih: učenika, roditelja, profesora, administrativnog i tehničkog osoblja, koji svatko
u svome dijelu doprinose poboljšanju kvalitete rada u školi.

Kao ravnateljica „sve vidim i čujem“, pa tako svaki uspjeh u radu učenika ili nastavnika pohvalim
i podržim svim srcem. Teško je nabrojiti sve naše uspjehe ove školske godine. Bilo ih je mnogo:
sportski uspjesi, nastupi dramske družine, zbora i plesne družine, prodajne izložbe učeničke
zadruge „DAR-MAR“, školske knjigovežnice i učenika radnog osposobljavanja. Ekološki tim je za-
sjao u punom sjaju potaknuvši učenike, nastavnike i roditelje na očuvanje okoliša i recikliranje.

Također bih pohvalila učenike koji su se iskazali volontiranjem u školi u okviru praktične nastave
ili izrade završnog rada. Na taj način će zauvijek ostaviti školi „svojih ruku djelo“.

Škola se ističe i po brojnim projektima: Karaoke, Dan međusobnog pomaganja, Dan otvorenih
vrata, Dan darovitih učenika, Dan zahvalnosti za plodove zemlje i očuvanje tradicije, Plan-
inarenje, Projekt „Pis“ …

Projekti se održavaju prvenstveno velikim zalaganjem i optimizmom kreativnih nastavnika i
učenicima koji spremno prihvaćaju izazove koji se pred njih postavljaju. Sudjelovali smo u pro-
jektu „Večernjeg lista“, kao škola predstavnik Grada Zagreba u izradi najdulje božićne čestitke.
U sklopu međunarodne suradnje ove škole, posjetilo nas je devet ravnatelja srednjih škola iz
Belgije, koje smo oduševili svojom toplinom i kreativnim potencijalima. Sve posjetioce smo
oduševili prezentacijom za Dan otvorenih vrata škole, čime se nadamo većem broju upisanih
učenika iduće školske godine.

Projektom „I to smo mi“ želimo pokazati kako i učenici koji nisu uvijek najbolji u učenju ili pon-
ašanju, mogu biti u nečemu izvrsni, jer svatko zaslužuje još prilika i poticaja, kako bi promije-
nio i poboljšao svoje ponašanje.

Na kraju maturantima želim sve najbolje u budućem životu, a svima ostalima vesele i ugodne
praznike te da se odmoreni i osnaženi vratite ponovno u školske klupe u rujnu.

Srdačan pozdrav

Vaša ravnateljica

Zahvaljujemo svim tvrtkama, obrtima i prijateljima
koji su svojim donacijama omogućili uljepšanje prostora i okoliša škole!
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DAN SLOBODNIH AKTIVNOSTI
U našoj školi ima mnogo slobodnih aktivnosti. Kako bi se svi učenici upoznali s onim što im se pruža,
ove smo školske godine uveli Dan slobodnih aktivnosti. Toga su dana učenici prvih razreda mogli
vidjeti što i kako se u pojedinoj družini radi, a mogli su i sami pokušati, pod vodstvom voditelja
družina, nešto otplesati, otpjevati, odglumiti ili nešto izraditi. One družine koje se nisu mogle
predstaviti u školi
(planinarska, grupa prve
pomoći, karitativna)
predstavile su se
plakatima.
Kako smo i očekivali u
družine se uključio velik
broj učenika. U zboru i
dramskoj družini ove se
godine udvostručio broj
polaznika, a velik je
interes izazvala PLESNA
DRUŽINA koju smo dodali
velikom broju slobodnih
aktivnosti u našoj školi.

Jadranka Bižić, prof.

VOLONTERI U
NAŠOJ ŠKOLI
Pred Božić i Uskrs naši zadrugari rade punom parom.
Sve sekcije i učenici radnog osposobljavanja
užurbano izrađuju lijepe predmete koje će prodavati
pred blagdane u trgovačkim centrima. Puno toga
izrade marljive ruke naših učenika , ali to nije
dovoljno.
Zbog toga smo ove školske godine tražili i dobili
pomoć. Bili su to učenici srednjih škola koji su u dva
navrata, prije Božića i Uskrsa, zasukali rukave i
zajedno s našim zadrugarima i njihovim voditeljima
izradili mnogo ukrasa. Zahvaljujemo volonterima iz
Prirodoslovne škole Vladimira Preloga, XV gimnazije,
Prve ekonomske škole, Hotelijersko-turističke škole,
V gimnazije i Privatne srednje škole INOVA na
pomoći i suradnji. Veselimo se zajedničkim satima
sljedeće školske godine.

Jadranka Bižić, prof.



Naše kapi • broj 16

5

"Prisiljavali su me čitati knjige, bez objašnjenja, pod prijetnjom
kazne. A jedan dan, sjećam ga se, shvatio sam da "čitanje" nije:"
Mary ima mačku", već put k svemu što će me usrećiti. I tako sam
pročitao sve što mi je dospjelo pod ruku.

R. Kipling, engleski književnik

Dragi učenici!

Ove školske godine smo osnovali
čitateljski klub i već na samom početku
pridružilo nam se desetak učenika. Čitali
smo priče, legende i knjige, a uz to
uživali uz čaj i kolače. Knjige su čitale
voditeljice kluba, profesorica Blanka
Beus i knjižničarka Željka Vidović te
poneki učenik koji je to želio. Zato, ne
bojte se! Čitateljski klub namijenjen je
uživanju u lijepoj riječi i druženju uz
dobru knjigu. Sljedeće godine očekujemo
vas u još većem broju.

Blanka Beus, prof.

U prosincu smo sudjelovali u
izradi najduže božićne čestitke
koja je bila duga 100 metara.

Učenici radnog osposobljavanja i
nekoliko knjigoveža bili su 6.

prosinca 2013. u Hrvatskoj kući
gdje su čestitku ukrasili svojim

crtežima. Nakon toga su je nosili
ulicama grada i postavili oko

zgrade Hrvatskog društva
umjetnika.N
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Čitateljski klub

PROJEKT „PIS“
U ovoj školskoj godini, po prvi puta, smo sudjelovali u malom
projektu, zvučna naziva ˝PiS˝- ˝Pjesme i sastavci˝. Uz
nastavnike hrvatskog jezika u njemu su sudjelovali učenici I. II.
i III. razreda. U ugodnoj i opuštajućoj atmosferi, uz prigodnu
glazbu, slušali smo i pisali pjesme i sastavke na zadane teme
kao što su: ljubav, tuga, obitelj... Najboljim radovima ukrašeni
su naši panoi, a za uspomenu izrađeni su i prelijepi plakati.

Dinka Siječić, prof.

MOJA OBITELJ
Moja obitelj je mala, nju čine mama Sonja, tata Željko, sestra
Julka i ja. Moja obitelj mene jako voli kao i ja njih. Meni je obitelj
važna. Družimo se i zajedno gledamo televiziju. Svi se volimo i
pomažemo jedni drugima. U našoj obitelji nema svađe. Složni
smo i idemo u goste prijaeljima i rodbini i oni dolaze kod nas.
Ja volim svoju sestričnu i bratića i sve oko sebe.

Juraj

ZAGRLJAJ
Zagrljaj je na prvi pogled sreća,
to je izraz ljubavi.
Kroz zagrljaj dobivamo nježnost,
toplinu srca,
iskrenost onoga koji ga daje.
To je sreća onoga tko prima zagrljaj.
Svaki put kad nas netko zagrli
osjetimo toplinu u našim srcima
i mirni smo.

Dragica
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NNoovvii  hhooddnniikk
Prvi dan ove školske godine iznenadili
smo se lijepo uređenom hodniku na
drugom katu. Prošlogodišnji maturanti
su za svoj završni rad uredili zidove,
prozore i radijatore, a profesorica
Sanja Prah uredila kutak gdje uživamo
za vrijeme školskog odmora. Pri
uređenju su pomogle profesorica
Ksenija Pinterić te instruktorice Ivana
Jukić i Valentina Žgela-Jakić.

NOVA ZANIMANJA
Ove smo školske godine povećali broj zanimanja.
Upisali smo po jedan razredni odjel pomoćnih
pekara i pomoćnih cvjećara i vrtlara.

Učenici o svojem zanimanju

POMOĆNI CVJEĆAR
Školujem se za zanimanje pomoćni cvjećar.
Za ovo sam se zanimanje sama odlučila jer
volim cvijeće. U mojem zanimanju se
isključivo radi sa cvijećem. Već prvi radni dan
na praksi izradila sam mali buket koji se
odmah prodao. Bila sam jako zadovoljna i
ponosna. Kada sam promijenila mjesto stručne prakse, naučila sam nove poslove – sadi* ruže, zalijeva*,
presađiva* ružmarin... Moje je zanimanje jako lijepo i opuštajuće.
Nikolina Gubić, 1.n

POMOĆNI VRTLAR
Polazim u Srednju školu Centar za odgoj i obrazovanje i školujem se za pomoćnog vrtlara. Na praksi sam u
Hrvatskom šumskom ins*tutu u Jastrebarskom. Volim odlazi* na praksu, jer volim radi* i trudim se bi*
vrijedan. Ja sam se sam odlučio za svoje zanimanje jer jako volim prirodu i biljke. Isto tako volim radi* u
prirodi na svježem zraku. Moje je zanimanje jako lijepo i dobro i ja ga jako volim.
David Fabijanić, 1.n
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EKO
Ove školske godine u našoj školi veliku pažnju
posvećivali smo zaštiti okoliša te razvijanju
odgovornog ponašanja učenika prema okolišu.
Učenike smo poticali da aktivno sudjeluju u
očuvanju okoliša konkretno kroz velik broj
ekoloških aktivnosti i dva projekta.

Prvi projekt u koji se naša škola uključila je projekt
sakupljanja starih baterija tvrtke «Friš» iz Križevaca.
Tijekom godine razrednici su na satovima razredne
zajednice informirali učenike o štetnim sastojcima
za okoliš koje koje baterije sadrže te poticali na
sakupljanje. Odaziv je bio odličan, a najuspješniji
razred nagradili smo na kraju školske godine.   

Drugi projekt u koji se naša škola uključila je
projekt: «Reciklirajte za osmijeh». Pokrenula ga je udruga Crveni
nosevi-klaunovidoktori, udruga koja pruža podršku i ublažava patnje
bolesnim ljudima i djeci u bolnicama.

Projektom se prikupljaju iskorišteni toneri, tinte, riboni iz pisača, fax
uređaja i fotokopirnih aparata. Na taj način smanjuje se količina
otpada, a ujedno i pomaže udruzi Crveni nosevi u misiji donošenja
životne radosti bolesnima jer za svaki prikupljeni toner, tintu ili ribon
tvrtka Embatex uplaćuje iznos od 1eura.

Na ulazu u školu uređen je eko-kutić s panoom na kojem smo
tijekom godine objavljivali eko novosti, zanimljivosti i aktivnosti
provedene u školi. Na odgovarajuća mjesta po školi postavili smo
eko podsjetnike kojima  se učenici upozoravaju na ekološki
prihvatljivo ponašanje koje doprinosi očuvanju okoliša, a odnosi se
na štednju struje i vode kao i na održavanje čistoće i urednosti
učionica.

Pratitili smo i potrošnju električne energije u školi na način da je na
eko panou  postaviljena lista i mjesečno se očitavalo brojilo. Pratitili
smo količine količine potrošenog papira u školi.

U prosincu realizirana je radionica izrade božićnih ukrasa od
recikliranih materijala za učenike, roditelje i volontere, a učenike smo
putem eko panoa informirali o štetnosti CD-a za okoliš te kako od
starog CD-a izraditi efektan ukras za bor.

U ožujku održali smo veliku akciju prikupljanja starog papira, boca i
ostalog otpada. Ove godine najuspješniji su bili: 3.n sa sakupljenih
65 kg starog papira i grupa radnog osposobljavanja sa sakupljenih
219 plastičnih boca. Novcem prikupljenim ovom akcijom kupiti ćemo
cvijeće za školski vrt.

Posebnu pohvalu zaslužuju i učenici 1.d razreda: Robert Modrić, koji
je sam sakupio preko 20 kg starih baterija, te učenica Antonela Filko
koja je sama osmislila i ispunila eko-book. Zahvaljujemo svim
učenicima koji su se uključili u navedene akcije i time pridonijeli
očuvanju okoliša. Veselimo se novim eko-akcijama i pozivamo sve
učenike da se uključe u njihovu provedbu!

Margita Sabolić, prof. 

PROJEKT 
„I to smo mi“

Svatko od nas po nečemu je
poseban, drugačiji, jedinstven.
Netko lijepo crta, pjeva, dobro

glumi, a neki su uvijek
nasmijani, veseli, srdačni i

spremni pomoći. Baš oni čine
nam tmurna jutra veselijima! 

Upoznajte nas! 

Tamara Berić – Blažić, prof.

Ponosni smo i zahvalni našim
budućim pomoćnim ličiocima i
soboslikarima koji su svojom
iznimnom voljom, znanjem i
trudom pomogli uljepšavanju

naše škole.  Valentino Brezovečki
i Valentino Muhar iz 2. L tri su
dana volontirali u prostorima
škole obnavljajući  učeničke
klupe, pripremali za ličenje

ogradu stubišta i okvire prozora
kod ulaza škole. Zadivili su nas

svojim umijećem i marljivošću te
skromnošću. Takve kvalitete

sigurno će im omogućiti lakše
zapošljavanje.

Petra Međimorec-Grgurić, prof.

PROJEKT
ŠKOLE
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Opišite nam kakav ste vi bili učenik u srednjoj školi?
Završio sam 9. gimnaziju na Trešnjevci u Zagrebu.
Tijekom školovanja bio sam vrlodobar učenik.

Koji vam je predmet u srednjoj školi bio najdraži, a
koji najgori?
Najdraži predmeti bili su mi tjelesna i zdravstvena
kultura i latinski jezik. Zahvaljujući mom predivnom
profesoru Paušu još i danas se sjećam svih latinskih
poslovica i latinske gramatike. Što se tiče najgoreg
predmeta u srednjoj školi, to je definitivno bila
matematika. Imali smo strašno strogu profesoricu.
Sjećam se zgode kada se trebao pisati kontrolni
rad,  a ja se nisam baš dobro pripremio. Sjetio sam
se kako bi se mogao izvući da ne pišem kontrolni.
Zamolio sam najboljeg prijatelja da me udari u nos
kako bi mi potekla krv iz nosa. Na moju žalost krv je
potekla tek nakon trećeg udarca...no cilj je bio
postignut i izbjegao sam pisanje kontrolnog.

Zašto ste odlučili biti profesor tjelesne i zdravstvene
kulture?
Iako sam obožavao sport i aktivnosti vezane uz
njega, niti na kraj pameti mi nije bilo da postanem
profesor Tjelesne i zdravstvene kulture. Strašno sam
želio studirati stomatologiju (biti zubar). Uspješno
sam položio prijemni ispit međutim u to vrijeme su u
našu zemlju dolazili studirati ljudi iz afričkih zemalja
koji su imali prednost na upisu. Oni su bili primljeni,
a nas desetak je bilo prekriženo s liste upisa. Nakon
toga sam se u zadnjem času upisao na Kineziološki
fakultet i uspješno ga završio.

Koliko dugo radite u ovoj školi?
U ovoj školi radim od 19.9. 1977. što znači punih 37
godina. 

Da možete, što biste promijenili u školi?
Da sam u mogućnosti želio bih naše skučene
prostore pretvoriti u prostrane,  a posebno bih želio
veliku i dobro opremljenu dvoranu za tjelesni.

Imate li djece?
Da, na sreću imam djecu i to četvero. Moja djeca su
već prekrasni, odrasli ljudi, a posebna radost mog
života je devetoro unuka.

Čime se sve bavite u slobodno vrijeme?
Uz obveze koje imam s unucima, slobodno vrijeme
kojeg je vrlo malo, najradije koristim za sportski
ribolov, stolni tenis i badminton.

Koju biste knjigu i film izdvojili kao najdraže? 
Od rane mladosti zaljubljen sam u čitanje pa je ta
ljubav prisutna i danas.  Pomalo sam romantičan pa
ću reći da i dan danas uhvatim i čitam veliku
Homerovu „Ilijadu“ ili „Odiseju“.  Poznati su mi svi
grčki junaci, bogovi i božice te grčka djela. Film je
također moja velika radost. Neprebrojivi su filmovi
koje sam pogledao i teško je izdvojiti omiljeni. Volim
sve žanrove a posebno krimiće, špijunske i
povijesne filmove.

Koju glazbu slušate?
Slušam sve vrste glazbe osim novokomponiranih
narodnjaka. Najdraži su mi evergreen-i.

Jeste li se aktivno bavili nekim sportom u mladosti?
Da, nogometom i sportskom gimnastikom.

Za koji nogometni klub navijate?
Dinamovac sam od malih nogu i to sam i ostao.

Kojeg sportaša smatrate najboljim?
U svakom slučaju to je naša Janica Kostelić.

Koji biste uspjeh svojih učenika izdvojili kao
najdraži?
Osvajanje 4 zlatne medalje na stolnoteniskom
prvenstvu Republike Hrvatske.

Mnogi za vas kažu da ste jako duhovit profesor.
Možete li nam za kraj ispričati neki dobar vic?
Jedan od boljih viceva vezan je uz sport:
VIC: Dva prijatelja na cilju promatraju maratonsku
utrku. „Što misliš tko će pobijediti?“ upita prvi.
„Sigurno onaj s crvenom kravatom:“ odgovori drugi.
„Ma koja kravata, to mu je jezik!“

Ha, ha, he, ha... Hvala vam što ste odvojili vrijeme
za razgovor s nama i želimo vam još puno uspjeha
u životu!

RAZGOVOR S PROFESOROM

MILANOM
ŠINCEKOM
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RODITELJI O ŠKOLI
Nije lako biti roditelj zdravog djeteta, a biti roditelj djeteta s poteškoćama u razvoju je vrlo teško.
Roditelji smo petero djece, nismo stanovnici grada Zagreba nego putnici. Živimo u Šenkovcu i
svakodnevno kćer dovodimo u školu. Nemamo pravo na asistente, što smatramo aspurdnim, jer
Grad Zagreb daje asistente, a Zaprešić ne. Moje dijete ima 100% tjelesni invaliditet pa se često
pitam u kakvoj to državi živimo. Pomoć i podršku od društva realno ne očekujemo,  jer u ovih 18
godina stalne borbe s vjetrenjačama nailazimo uglavnom na 'zidove'.

Prilikom upisa naše kćerke u Centar za odgoj i obrazovanje prvi dojam bio je vrlo dobar. Odmah
smo shvatili da se ovdje radi o vrlo iskusnim djelatnicima i stvarno nismo niti jednog trenutka
dvojili između Zagorske i Dubrave, između ostalog, zbog blizine putovanja i dobre prometne
povezanosti.

Naše dijete najviše veseli praksa. Tamo stječe osnove posla kojim će se baviti, a instruktorica je
vrlo korektna i pravedna. Ono što nam najviše odgovara je to što naše dijete u istom prostoru
pohađa i nastavu i stručnu praksu.

Kako je zgrada škole vrlo stara potrebno je napraviti temeljitu sanaciju cijele zgrade i prilagoditi
uvjetima djece s teškoćama u razvoju, jer sadašnji uvjeti ne zadovoljavaju.

Smatram nužnim zapošljavanje zaštitara zbog čestih ekcesa ispred zgrade i okruženja, te
uvođenje informatike i stranog jezika.

Glavna preporuka za ovu školu glasi: „Dobar kolektiv, dobri instruktori, profesori, pedagozi“.

Željko Jakovljević

Prilikom upisa u Centar za odgoj i obrazovanje osjećala sam dobru energiju škole, pošto sam
prije odluke bila u školi i naišla na krasne ljude koji su si dali zaista puno truda i pružili mi
odgovore na moja pitanja. Nakon razgovora bila sam sigurna da želim Davida upisati baš u tu
školu iako mi je na profesionalnoj orjentaciji preporučena škola u Dubravi.

Ovu školu bih preporučila prvenstveno zbog sigurnosti. Škola je zaključana i zaista se vodi briga o
djeci. U školi se svi trude uložiti i u odgoj djeteta, a ne samo u obrazovanje.

Moje dijete najviše voli nastavu. Voli sve profesore, jako se vezao uz njih i ukoliko je netko od
profesora na bolovanju, jako je tužan zbog toga što nije bio na satu. Voli se družiti sa svim
profesorima koji imaju strpljenja saslušati njegove probleme i preokupacije.

Najviše sam zadovoljna toplinom svih zaposlenih, od profesora do spremačica, njihovim
razumijevanjem i prihvaćanjem osobnosti svakog djeteta. Isto sam tako zadovoljna organizacijom
nastave, izleta, grupnih odlazaka van škole, uključivanjem svih učenika u zabavne aktivnosti,
priredbe, natjecanja i sl.

Željka Smolić                                                                                                                                    
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POSJET RAVNATELJA
ŠKOLA IZ BELGIJE
U utorak, 15.10.2013. posjetili su nas ravnatelji devet
obrazovnih ustanova iz Belgije. Razmišljajući kako da što bolje
prezentiramo školu odlučili smo goste upoznati sa hrvatskom
tradicijom, običajima i kulturom. U realizaciji projektne nastave
navedenog dana sudjelovalo je više nastavnika i učenika s
priredbom „Poirot u Zagrebu“, nastupom zbora i plesne
družine. U razgledavanju škole i  kreativnih radionica  goste
smo upoznali s glagoljicom,  paprenjacima, a dio učenika
ličilačke struke obnavljao je i ponovno bojao stare sanjke čime
su učenici povezali teoretske  nastavne sadržaje s praksom. 

Na kraju smo goste  upoznali s
organizacijom i radom naše škole. U
razgovoru smo proveli ugodnih dva i pol
sata na hrvatskom, engleskom i
flamanskom. 

Na rastanku gosti su zaključili: „U ovoj
školi se osjeća velika toplina. Osjeća se
da se u ovoj školi radi s ljubavlju!"

Đana Baftiri, ravnateljica

GOSTI IZ BELGIJE
U našu školu stigli su gosti iz Belgije koje smo sr-
dačno i toplo dočekali. Priredili smo im priredbu
kojom je na maštovit način prikazana šetnja gradom –
od glavnog zagrebačkog trga, preko najpoznatijeg kazališta – Hrvatskog narodnog kazališta, Ka-
menitih vrata te Markovog trga. 

Nakon toga prikazana je projekcija o nastanku naše škole, kao
i o programima i učenicima naše škole. Poslije smo goste
počastili u knjižnici, nakon čega su obilazili razrede. Ja sam
sudjelovala u radionici i prepisivala glagoljicom recept za
bućnicu. Gostima je to bilo zanimljivo, pa su fotografirali. Na
kraju smo im za uspomenu poklonili učeničke radove. Nadam
se da su stekli dobar dojam o radu naših učenika i nastavnika.

Kristina Grilec, 3.b
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Teatar Tirena gostovao je 
20. veljače 2014. u našoj školi s
predstavom „Bijeg nije rješenje“.
Predstava nam je pokazala da nas svađe,
problemi, markiranje i želja da budemo
glavni često mogu odvesti u krivom
smjeru. Svatko od nas ima problema, ali
od njih ne treba bježati već ih treba
rješavati.

MOJI SNOVI

Sanjam da se moja ljubav vrati u Hrvatsku....(Matea)

Sanjam bijelog konja i predivnu livadu...(Kristina)

Sanjam da pronađem posao i odselim od roditelja... 

Sanjam o poslu u jednom lijepom restoranu u Njemačkoj...(Ana)

Sanjam o putovanju u daleke zemlje, da upoznam nove ljude, njihove običaje i način života...(Antonija)

Ljubav je nešto najljepše što se može desiti u životu... (Ivana)

TUGA
Tamo negdje gdje grije Sunce
ugledam jedan cvijet.
Gaze ga nepoznati ljudi,
ah kako mu je teško.

Manuela

LJUBAV
Ljubav je poput cvijeta
danas  procvjeta, 
a sutra se rascvjeta.
Zaljubila sam se danas,
al se ne zna što donosi sutra.

Kristina

LJUBAV
Ljubav je kad ste nečije srce.
Ljubav je kao pijesak na pijesku.
Ljubav se piše, a kad vjetar puhne
-sve se izbriše.  

Tomislav

LJUBAV
Ljubav je kada
nekoga voliš.
Ljubav je kada
netko te voli.
Ljubav je poput Raja, 
ona nas veže i spaja.

Monja
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Gdje ste rođeni?
U Zagrebu.

Kako je izgledalo vaše djetinjstvo?
Bilo je lijepo, živjela sam s mamom i sestrom, imala
sam uvijek puno životinja-jako volim životinje...išla sam
u vrtić pa osnovnu školu pa srednju školu itd.

Jeste li u djetinjstvu glumili?
Jesam, upisala sam se u Zagrebačko kazalište mladih
kada sam imala 10 godina i bila sam tamo 8 godina.
Nakon toga sam upisala Umjetničku gimnaziju, u
Maloj sceni smo imali dramsku i radili smo predstave.

Kada ste shvatili da ćete se u životu baviti glumom?
Mislim da sam ja to znala oduvijek, od kada sam bila
mala curica meni  je to bio jedini izbor - baviti se
glumom.

U koju ste srednju školu išli i kakva ste učenica bili?
Išla sam u Privatnu umjetničku gimnaziju, nikada
nisam bila odlična učenica i nije mi to smetalo za dalje.
Znači, u redu je ako prolazite s četiri. Samo sam
zadnju godinu prošla s 5.

S koje biste 3 riječi opisali svoje srednjoškolske dane?
Mirno, zabavno, opušteno!

Koji vam je predmet u srednjoj školi bio najdraži, a koji
najgori?
Najdraži predmet u srednjoj školi - Filmska umjetnost,
gledali smo filmove i onda pisali kratke osvrte što
mislimo o filmu, o glumcima, kako je izrežiran film i td.
Najgori predmet - matematika, nije išla nikako i nikada.

Kada biste se mogli vratiti u srednjoškolske dane, što
biste promijenili?
Ništa, ne bih promijenila ništa, bilo mi je jako lijepo u
srednjoj školi, imala sam prijatelje koje imam i dan
danas, bili smo zadovoljni i mogu vam priznati da je
bilo puno manje naporno nego što je sada.

Imate li brata ili sestru?
Imam seku.

Smijemo li vas pitati-koliko imate godina (ali ne morate
odgovoriti)?
Imam 22 godine.

Gdje volite izaći s društvom?
Pa zapravo više volim kućna okupljanja, da se
nadjemo doma nas par cura ili cijelo društvo, pričamo,

zezamo se, komentiramo nešto, diskutiramo o nekim
temama...svatko izrazi svoje mišljenje.

Koje hrvatske glazbenike volite slušati?
Volim grupu Opća opasnost. Jel sluša netko od vas
njih? Ne!  Slušam i Hladno pivo.

Što volite raditi u slobodno vrijeme?
Volim gledati filmove i volim se ljuljati. Ja često odem u
park i ljuljam se na ljuljačkama. Meni  je to predivno.
Dakle, to je moje vrijeme kada ja razmišljam o nekim
svojim maštarijama, što bih ja htjela, što je meni
lijepo...možda zvuči malo čudno ali ja uživam u tome.

Jeste li trenutno zaljubljeni?
Jesam... (smijeh)...

Kako izgleda i koje osobine ima vaš idealan
muškarac?
Ne smije biti ljubomoran, ljubomora nije iskaz ljubavi
nego sebičnosti, mora biti dobra osoba, mora voljeti
životinje jer i ja volim životinje. Mora biti vrijedan, da
voli raditi, da uvažava moje mišljenje i da se
međusobno podržavamo.

Što je za vas gluma?
Igra. Mi učimo da je gluma igra, mi ne glumimo na
sceni kada imamo predstavu, mi se zapravo igramo.

U svakom poslu postoje teški zadaci, što je najteže
kod glume?
Najteže je možda radno vrijeme.Vi gledate seriju Tajne,
pa npr. snimanje nekad počinje u 4h ujutro –pa traje
14 sati dnevno. To uključuje učenje puno teksta na
pamet. To je najteži dio posla.

Koje uloge vam više odgovaraju-uloge pozitivki ili
uloge negativki?

INTERVJU S GLUMICOM

MONIKOM
MIHAJLOVIĆ
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Negativki definitivno. Više volim uloge zločestica-prvo,
te su mi uloge zanimljivije, drugo, to je nešto potpuno
drugačije od mene. Lakše mi je glumiti karakter koji je
drugačiji... i zločestice ne plaču cijelo
vrijeme...(smijeh).

Što vam je draže: film ili kazalište?
Možda trenutno film...još uvijek mi je kamera
nepoznanica, sada sam probala seriju, a voljela bih
probati snimiti i film. Film mi je nepoznanica no kazalište
je velika ljubav svakog glumca pa tako i mene.

Kada biste  dobili ponudu da idete u HOLLYWOOD-
biste li je bez razmišljanja prihvatili?
Ne! Jako se bojim leta avionom i iskreno ne znam
kako bih došla do Hollywood-a. U avion me nitko
nikada neće natjerati da uđem. No, međutim ne samo
zbog toga...jednostavno bih htjela ostati u Hrvatskoj i
raditi za Hrvatsku i za hrvatske ljude, mislim da u ovoj
državi još uvijek ima puno toga pozitivnog i da
trebamo biti optimistični! Pljesak!!!

Čime biste se bavili da niste glumica?
Ne znam...ali sigurno nešto vezano za životinje,
možda bih imala vrtić za pse i za mačke.

Imate li kućnog ljubimca? 
Imam još uvijek 2 psa. Također imam 3 svoja psa –
kumčeta u azilu u Osijeku za koje se brinem. Imam
jedno 5 pasa.

Volite li kuhati?
Volim kuhati brokulu-sve od brokule.  

Bavite li se sportom?
Tenis mi je najdraži sport, bavila sam se 4-5 godina
tenisom.

Kakav je osjećaj kada vas ljudi na ulici prepoznaju?
Bude zabavno, vrlo često bude zabavno. To su
većinom starije gospođe koje me prepoznaju te onda
prilaze i gledaju  jesam li ja zaista tako jako zločesta ili
nisam. Onda se uvjere da ipak nisam baš tako
zločesta pa dobijem pohvalu. U Puli sam nedavno
imala predstavu, okružilo me jedno 30-ero djece s
papirićima, pitanjima, fotićima. To bude zabavno jer je
meni  jasno koliko to njima znači. I što je onda jedan
moj potpis naspram njihove sreće...uvijek težim
usrećiti mlađe.

Kako ste se osjećali kada ste saznali da ćete glumiti u
seriji“Tajne“?
Euforično...vrištala sam ...aaaaa..., skakala po sobi,
zvala sam mamu odmah, naravno. Kada sam se
smirila onda sam počela razmišljati što to znači za
mene. Pomislila sam da ću moći pomoći mami oko
financija (plaćanje računa, briga za kućanstvo). Bila
sam sretna što mi je netko dao priliku, kao mladoj
glumici koju još nitko nije vidio, koju još nitko ne zna.
Ja sam studirala u Osijeku pa se sa zagrebačkom
ekipom ne znam. Uz to, malo sam se i bojala moram
priznati ali psssst!!!

Što mislite o Barbari – liku koji glumite u seriji Tajne?
Da je jako razmažena mala prasica...(smijeh)... nije
ona kriva što je takva, mama ju je tako odgojila no
mogla bi malo više misliti na druge ne samo na sebe.
No vi koji gledate seriju pratite i dalje pa ćete vidjeti
kako se stvari odvijaju.

Imate li vi i Barbara išta zajedničko?
Imamo nešto...Barbara je htjela uvijek biti uključena u
obiteljske stvari, važna joj je obitelj. Meni je isto važna
obitelj. Imam svoju mamu i seku i jako ih volim, te
volim znati što se kod njih događa. Barbara je zapravo
dosta emotivna kao lik no jako teško to pokazuje!

Opišite nam kako izgleda jedan dan snimanja Tajni?
Buđenje u 4h ujutro, odlazak autobusom do studia
Jadran filma. Nakon toga slijedi šminkanje koje traje
2h te uređivanje kose koje traje 1 h. Zatim naizmjence
učim tekst i snimam scene. Oko 14-15h je pauza u
kojoj najčešće spavam zbog umora. Snimanje traje
najčešće do 19 sati. Nije lako!

S kojim glumcima ste se najviše sprijateljili u snimanju
serije „Tajne“?
S Mladenom Kovačićem koji glumi Sebastijana,
Jelenom Jovanovom koja glumi Marinu, Ksenijom
Pajić koja glumi Brigitu te Iskrom Jirsak koja glumi
Nenu.

Možete li izdvojiti najdražu epizodu u seriji Tajne?
Epizoda prije mog vjenčanja s Nikolom Šeperom,
kada sam se svađala s mamom u sobi.

Možete li nam otkriti hoće li Barbara na kraju pronaći
sreću u ljubavi?
Ne smijem vam o tome govoriti. Ipak ćete sami morati
pogledati seriju do kraja pa saznati.

Čekaju li nas velika iznenađenja u posljednjim
epizodama Tajni?
Da, možete puno toga i sami predvidjeti!

Hvala vam što ste bili naša gošća i što ste strpljivo
odgovarali na sva naša pitanja! Želimo vam još puno
dobrih uloga i uspjeha u životu!
S glumicom razgovarali:  Martin, 3c; Marina, 3c;
Katarina, 3a; Ana, radno osposobljavanje
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HRVATSKI OLIMPIJSKI DAN, 10.9.

OBILJEŽILI SMO

MJESEC HRVATSKE KNJIGE, 15.10. – 15.11.
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DAN MEĐUSOBNOG 
POMAGANJA, 26.10.

SJEĆANJE NA DOMOVINSKI RAT, 18.11.

DAN ZAŠTITE PRIRODE U RH I 
MEĐUNARODNI DAN BIORAZNOLIKOSTI, 22.5.

MEĐUNARODNI DAN 
OSOBA S INVALIDITETOM, 3.12.
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HRVATSKI ŠKOLSKI MUZEJ
POSJETILI SMO

TEHNIČKI MUZEJ
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KAZALIŠTE TREŠNJA

HRVATSKI
PRIRODOSLOVNI
MUZEJ 

PBZ ZAGREB INDOORS
tenski turnir

HRVATSKI SABOR

INTERLIBER – sajam knjiga
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XXIIII..  SSMMOOTTRRAA
UUČČEENNIIČČKKIIHH  ZZAADDRRUUGGAA
GGRRAADDAA  ZZAAGGRREEBBAA  
Ovogodišnja smotra održana je 4. travnja
2014. u O.Š. Sesvetska Sopnica u Sesvetama.
Našu zadrugu predstavila je sekcija izrade
predmeta od gline. Učenice treće godine
Katarina i Valentina uspješno su prezentirale
izradu prstena za salvete kroz sve faze rada.
Motive za ukrase na prstenima, maske i note
inspiriralo je kazalište Trešnja koje se nalazi u
blizini naše škole.
Ksenija Pinterić, prof.

NNOOĆĆ  BBIIOOLLOOGGIIJJEE
U petak 9. svibnja, učenici drugih razreda posjetili su Prirodoslovno-

matematički fakultet u Zagrebu povodom Noć biologije. PMF-ovci su
pripremili zanimljivu radionicu i pokazali šarolik svijet biologije. 

XIII. DRŽAVNA SMOTRA RADOVA
UČENIKA 2014.
U Centru za odgoj i obrazovanje Dubrava dana 19.svibnja 2014. održana je
XIII. državna smotra radova učenika strukovnih zanimanja. Našu školu
predstavili su učenici Luka Rajković, 2.M, pomoćni stolar i Vladimir Požgaj,
2.L, pomoćni ličilac i soboslikar  s profesoricama Petrom Međimorec-
Grgurić i Gordanom Vuletić. Nakon smotre bili smo u obilasku Hrvatskog
sabora i na primanju kod Josipa Leke, predsjednika Sabora.

DDOOJJDDII,,  OOSSMMAAŠŠ!!
Manifestacija "Dojdi, osmaš" u organizaciji
Gradskog ureda za obrazovanje, kulturu i sport
osmišljena je kako bi osmašima olakšala izbor
koju srednju školu upisati. Našu školu su
predstavili učenici Suzana Ferenec i Domagoj
Škrlin-Batina te pedagogica Tamara Štimac,
logopedica Jadranka Bižić i knjižničarka Željka
Vidović. Manifestacija se održala na Trgu bana
Josipa Jelačića 14.svibnja 2014.
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NATJECANJE IZ
MATEMATIKE
Ove školske godine natjecanje iz
matematike održano je 3. travnja
2014. godine.  Natjecanje je bilo
veoma uspješno i po postignutim
rezultatima i po broju učenika koji su
pristupili natjecanju. Bilo je ukupno 58
natjecatelja! Posebno su nas ugodno
iznenadili naši maturanti koji su se
ove godine prijavili u zaista velikom
broju, njih čak 23 se marljivo
pripremalo i pristupilo natjecanju. 

Iz prvih razreda, natjecanju je pristupilo 19
učenika, a iz drugih razreda 6 učenika. Većina
učenika postigla je jako dobre rezultate čime su
potvrdili da su se ozbiljno i odgovorno pripremali!
Ovom prilikom pohvaljujemo i sve profesorice
matematike koje su pripremale svoje učenike za
natjecanje! 

Posebno pohvaljujemo našu maturanticu Irenu
Popovsku koja je u sve tri godine osvojila prvo
mjesto i tako potvrdila da je odlična
matematičarka! Pohvale zaslužuje i Suzana
Ferenec iz 2.d koja je riješila test bez pogreške
kao i Kristijan Čižmek iz 1.m koji je u testu

imao samo jednu pogrešku. Nadamo se da će i sljedeće godine obraniti naslov najboljih, a ostale učenike
pozivamo da ih izazovu na matematički “dvoboj”.

Još jednom čestitamo najuspješnijima na natjecanju, ali čestitamo i pohvaljujemo sve učenike koji su koji su
se natjecali i dokazali da matematika nije tako strašna!  Svima upućujemo jedno veliko BRAVO za zalaganje,
trud, marljivost, pa i hrabrost! Nadamo se da ćemo se i sljedeće godine na natjecanju okupiti u ovolikom
broju  jer, ne zaboravimo staro sportsko geslo,  “Važno je sudjelovati, a ne pobijediti.” 

Vidimo se opet dogodine!
Voditeljica aktiva matematike: Gordana Krajačić, prof.

REZULTATI

I. razred
1. Kristijan Čižmek, 1. m
2. Violeta Ajeti, 1. b
3. Ilija Miletić, 1. f

III. razred
1. Irena Popovska, 3. e
2. Ivana Grlec, 3. b
3. Mario Matić, 3. d

II. razred
1. Suzana Ferenec, 2. d  
2. Nikolina  Šafranko, 2. a
3. Katarina Busak, 2. a
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3.A  krojač i galanteris
razrednica: Marija Tomašević

3.B kuhari i slastičari
razrednica: Marija Fridl Grosicki

MATURANTI 2013./2014

3A krojač i galanterist

3.E kuhari i slastičari
razrednica: Sanja Prah

3.F kuhari i slastičari
razrednica: Jadranka Slavujević

3.G autolimari i bravari
razrednica: Olivera Čulo

3.K knjigoveže
razrednica: Anita Gabrić

3M_autolakireri_licioci i soboslikari
razrednica: Tea Martinić
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3.C kuhari i slastičari
razrednik: Nikolina Pupic

3.D kuhari i slastičari
razrednica: Danijela Pavicic

MATURANTI 2013./2014

3.G autolimari i bravari
razrednica: Olivera Čulo

3.H autolimari
razrednica: Martina Mijatovic

3.K knjigoveže
razrednica: Branka Budimir

3.N instalateri grijanja i klimatizacije vodoinstalateri
razrednica: Sanja Koščević Antić

3.O stolari
razrednica: Gordana Krajacic
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SANJAMO
Kad završim školu voljela bih naći posao i urediti
svoju kuću. Živjela bih kod svojih roditelja. Prihvatila
bih bilo kakav posao, a još bih radila kod kuće u vrtu
i polju, tako da ne moramo trošiti na hranu. Štedjela
bih, pa bih prvo preuredila kuću. Promijenila bih sve
podove i okrečila. Kupila bih za sve prostorije novi
namještaj. Nakon toga bih uredila dvorište.
Asvaltirala bih prilaz kući i parkirno mjesto. Okolo bih
posijala cvijeće. Mislim da bi moja obitelj tada
uživala. Svi bismo štedjeli za auto da ne moramo
svuda ići pješice. 
Ovaj san mogao bi se ostvariti ako dobijem dobar
posao i ako me podrži moja obitelj.

Ivana Vidović, 3.a

Kada sanjarim, većinom sanjarim o tome kako ću
završiti školu i otići sa svojim dečkom u Austriju,
tamo se zaposliti i osnovati svoju obitelj. Isto tako
želim imati auto da s njim mogu obići cijeli svijet.
Sanjarim i o tome kako ćemo živjeti sretno i i
zaljubljeno do kraja života. Uz to željela bih imati
tvornicu čokolade. Želim imati  najveću svadbu na
svijetu koja bi bila na nekom otočiću gdje bi se
puštala neka lagana ljubavna pjesma, a u krugu
plešemo on i ja. Gledamo se u oči, ništa ne čujemo
osim lupkanja naših srca.

Mateja Potočki, 3.a

Kad sanjam o svojoj budućnosti vidim svoju seku i
sebe kao odrasle djevojke. 
Obje smo završile školu i našle stalan posao. Živimo
s roditeljima. Kad se vratimo s posla ručamo i
pomažemo roditeljima raditi u vrtu. Imamo puno
prijatelja koje zovemo na kavu i kolače. Štedjele smo
pa smo kupile auto. Vikendom idemo na izlete ili u
kupovinu. Volimo i noćne izlaske, lijepo smo
odjevene i imamo novac za počastiti prijatelje.
Nadam se, da će mi se uz malo sreće, bar dio snova
ispuniti.

Kristina Grilec, 3.b

SANJAO SAM
Sanjao sam oči tvoje

da me još uvijek vole.
Dao bih ti sve,

samo da bude kao prije.

S tobom se osjećam kao u raju,
ma briga me,

da te volim, svi znaju.

Dala si mi lažnu nadu, 
sad umirem u ovome

hladnome gradu.
Ivan Vuković, 2.f

Biti odrastao nije lako
Kao mala bila sam nestašna, zaigrana,
vesela, sretna kao i svako malo dijete.
Odrastanje je za mene doba kad sve što
sam doživjela kao mala, postaje lijepa velika
uspomena. Došlo je vrijeme da ostvarim
snove o budućnosti i krenem pravim putem.

Prošlo je nekoliko školskih godina i
odjedanput sam na sebi primijetila veliku
promjenu. Počela sam odrastati, biti zrelija i
odgovornija. Kako se bliži kraj mojeg
školovanja, u sebi počinjem osjećati mali
strah. Bojim se novih situacija, novih
problema. Najviše me brine upis u školu u
kojoj ću nastaviti školovanje. Kažu da je
školovanje u novoj školi teško. Nadam se
da ću uspjeti i sretno završiti školu.

Odrastanje nije lako jer donosi strahove,
nove brige i razočaranja. Ipak, sve je to
život sa svojim lijepim ali i teškim trenucima.

Kristina Grilec, 3.b

Ja maštam o tome da
postanem slavni
nogometaš. Želio bih
igrati za najveće
svjetske klubove i
zarađivati puno novaca.

Htio bih imati obitelj i da
svi budu sretni i zdravi.

Matija Škoc, 3.k
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Svijet po mojoj mjeri
Po mojoj mjeri svijet bi bio drukčiji. Bio bi šaren, pun veselih boja i pun dobrih ljudi
oko nas. Svijet bi bio ljepši, jer ljudi ne bi uništavali prirodu, a  životinje bi živjele u
čistim i urednim šumama i prirodi. 

Htjela bih da se ljudi bolje ponašaju jedni prema drugima, da ne žive u mržnji, i da
poštuju pravila i zakone. Po mojoj mjeri svijet bi bio puno bolji i ljepši nego što je
sada. Kad bismo se svi više potrudili, svijet bi bio tako lijep kao da si u raju.

Viktorija Grgurić, 1.a

Za mene je najvažnije zanimanje na svijetu biti
vatrogasac. Vatrogasci pomažu ljudima u nevolji, a te
nevolje mogu biti opasne po život. Ponekad se dogode
strašne nesreće, puno ljudi strada zbog nepažnje,
nemara ili drugih razloga. Vatrogasci su ti koji su uvijek u
pripravnosti i spremni su pomoći ljudima. Oni osim
ljudima pomažu i životinjama u nevolji. Upravo zbog toga
što pomažu svima, to je za mene najvažnije zanimanje. 

Martina Vidović, 2.c

Najvažnije zanimanje
Ima puno lijepih zanimanja koja mi se sviđaju, ali najljepše zanimanje
na svijetu je moje zanimanje. Ja ću biti pomoćna kuharica i to mi se
sviđa. Volim raditi u kuhinji. Najviše volim guliti luk i prati posuđe.
Također volim pomagati u pripremanju hrane. Kad završim školu htjela
bih se zaposliti u kuhinji  nekog restorana.

Milana Bajlović, 2.c

Tko su dobri ljudi?
Dobri ljudi su osobe koje vole pomoći bolesnim ljudima.
Te su osobe dobre, darežljive i pomažu svima i dobrim i
lošim ljudima. Oni će ti pomoći kad ti je najteže i bit će
uz tebe i u dobru i u zlu. 

Dobri su ljudi i u domovima koji pomažu djeci oko
zadaće ili nečega što ne možemo sami napraviti. Dobri
su i volonteri koji dolaze u dom i s tobom podijele
prijateljstvo, radost, ljubav i sve ono dobro što imaju u
sebi. 

U ovom današnjem svijetu baš i nema puno dobrih i
darežljivih ljudi, jer neki misle samo na sebe. Međutim,
ima dobrih i darežljivih ljudi koji će ti uvijek pomoći kada
to mogu. Njima je stalo do ljudi i djece, do onih koji nisu
tako sretni.

Najvažnije zanimanje
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MOJ PRIJATELJ
Moj se prijatelj zove Denis. Živi u Resniku. Ima
brata Leona. Prije nego što je došao u Resnik živio
je u Puli. Bilo mu je teško prilagoditi se na novu
sredinu. Kada sam ga upoznao bio je dosta tih i
sramežljiv. Denis je visok i ima vitko tijelo. Lice mu
je okruglo i uvijek je rumen. Ima visoko čelo, oči su
mu sitne i plave su boje. Kosu ima smeđu i tanku,
šiša se na kratko i ima po koji svijetli pramen. Usne
su mu tanke i rumene, a nos velik zbog čega su ga
druga djeca zadirkivala. Išli smo zajedno u osnovnu
školu, kasnije se preselio, ali smo i dalje ostali dobri
prijatelji. Ponekad se sretnemo kad idem u školu,
pozdravimo se i popričamo. Važno je imati dobrog
prijatelja.

MATURALNA VEČER
Bliži se maturalna večer. Jedva čekam da taj dan
dođe, da se mogu s prijateljima proveseliti i zabaviti.

Zamišljam kako sa sestrom i društvom iz doma
krećemo na maturalnu večer. Svi smo dotjerani,
namirisani, veseli...Pričamo o zadnje tri godine
naših mladih života. Prepričavamo lijepe, manje
lijepe trenutke i naše nestašluke.

Uzbuđeni dolazimo do restorana gdje nas
razdragano dočekuju profesori i drugi maturanti.
Padaju komplimenti, grlimo se, možda kapne i koja
suzica. Veselit ćemo se i u veselju opraštati do
ranih jutarnjih sati.

Ivana Grilec, 3.b

SIROMAŠTVO
Sve češće na televiziji gledam tužne priče o
siromaštvu. 

Pogodila me priča o obitelji s malom djecom
kojima se ruši kuća. Vidjela sam i nesreću obitelji
koje imaju bolesnu djecu, a nemaju novaca za
njihovo liječenje.

Ne mogu ni zamisliti patnje tih ljudi. S druge
strane, mi koji smo zdravi i ničeg gladni, stalno
nešto kukamo i nismo zadovoljni. Zato bi nam bar
vrijeme Božića trebalo donijeti mir i želju da
nekome pomognemo. 

Nekome pomogne novac, nekome pomoć u kući,
nekome koji kolač, a nekome samo lijepa riječ.

Marija Paljug, 3.c                                                           

U svijetu je sve više i više siromašnih ljudi i
obitelji. Najviše me boli vidjeti malu djecu kako
prose na ulici. Siromašni ljudi nemaju  za hranu,
vodu , struju, sve im je isključeno. Usred zime se
smrzavaju u svojim domovima, ako ih uopće
imaju. Neki nemaju gdje spavati, pa spavaju u
tramvajima, napuštenim kućama ili na ulici. Danas
sve više ljudi kopa po smeću u nadi da će naći
plastične boce, kako bi sakupili novac da nahrane
svoju obitelj.

Ja ne mogu zamisliti život u siromaštvu. Navikla
sam uvijek imati sve što poželim. Kada bih mogla
pomoći siromašnim ljudima u svojem gradu,
osigurala bi im barem jedan topli obrok u danu. S
mojeg gledišta mislim da bi bogati ljudi mogli
pomoći siromašnima.

Nikolina Cerle, 3.c

U današnje vrijeme ima sve više siromašnih
obitelji, jer je kriza u svijetu. Život siromašne
obitelji nikako nije lagan. Bore se prehraniti svoju
obitelj na sve moguće  načine. Meni je teško
vidjeti ljude koji nemaju ništa, a posebno mi je
žao kad vidim malu djecu kako prose na ulici. 

Vjerujem da siromašni ljudi imaju puno bolju dušu
od bogataša, jer siromasi i kad imaju malo s
drugim podijele. Nadam se da će se u svijetu
poboljšati neke stvari tako da bude što manje
siromaštva.

Petra Šumonja, 3.c

ŠKOLA
Na razrednoj zajednici bih te mogao pohvaliti,

A prije sam te mogao samo žaliti.
Na hrvatskom te mogu opisati.

Na vjeronauku mogu moliti za tebe,
A prije sam plakao za sebe.

Na matematici mogu da nas združim,
A prije nisam mogao ništa da ti pružim.

Ivan Vuković, 2.f
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I ove školske godine održane su karaoke. Nakon dva polufinalna
natjecanja, u finale je prošlo 10 najboljih. Žiri je imao težak

zadatak izabrati najboljeg pjevača. Tu odluku im je pomogao
donijeti Davor Gobac, poznati pjevač grupe Psihomodo pop,
koji je već drugi put bio počasni član našeg žirija. 

Najboljim je proglašen DDaavviidd  SSmmoolliićć, drugo mjesto je osvojila
AAnnaa  TTrraajjkkoovvsskkii, a treće TToommiissllaavv  FFoorriijjaann. 

Evo što nam
je rekao David nakon
proglašenja
pobjednika: DDAAVVIIDD:: Bio
je super osjećaj pjevati
na pozornici pored
Davora Gopca. Imao
sam malu tremu-
osjetio sam kao da me
češu leđa. 
Od Gopčevih pjesama
volim još i Sexy
magazin. Dobio sam
plaćeni izlet na kraju
godine - sviđa mi se
nagrada!

S koliko ste godina počeli pjevati?
Pa... ja mislim da sam počeo pjevati negdje s 13
godina kada sam imao svoj prvi punk-rock bend
dok sam bil klinac.

Koja vam je vaša pjesma
najdraža i zašto?
Pa ne znam, dosta mi je mojih
pjesama drago i teško mi je
izdvojiti jednu najdražu, ali ako
baš moram Pinokio mi je jako
draga pjesma... jer se spominje
Pinokio, a Pinokio mi je baš
super.

Opišite nam kakav je osjećaj biti na pozornici i
pjevati na koncertu?
Pa... to ti je osjećaj kao da si se uštekal u puno
ljudi...(smijeh)...dobar je osjećaj pjevati na
pozornici... to je lijepa razmjena energije.

Da niste glazbenik, čime biste se bavili?
Da nisam glazbenik zbilja nemam pojma čime bih
se bavio, imao bih problem, ne bi se ničim
bavio...ne znam što bih radio...možda bih crtao,
volim crtati...možda bih glumio ili možda radio na
benzinskoj pumpi.

Uz glazbu se bavite i slikanjem. Što volite slikati?
Pa ne znam, što mi padne na pamet pa mi se baš
čini da bi trebao slikati u tom trenu...ja ti crtam od
Miki Mausa, preko frižidera, kanti za smeće, do
oblaka i nebodera i dr.

Bavite li se sportom?
Ne bavim se nogometom i košarkom, ali odem
trenkati (trenirati), radim zgibiće da ostanem u
komadu. Idem povremeno u teretanu da ostanem u
formi.

INTERVJU S GLAZBENIKOM  

DAVOROM GOPCEM



Naše kapi • broj 16

26

Kakav ste bili učenik u srednjoj školi?
Uh...ne sjećam se...(smijeh)... pa bio sam pristojan
učenik koji je pao samo jedan razred, treći, i to
slučajno... nisam pazio. Ali maturirao sam s
odličnim! Pokojna mama mi je napisala
maturalni...(smijeh). 

Koji vam je predmet bio najdraži u srednjoj školi?
Niti jedan.

A tjelesni?
Tjelesni sam bio oslobođen. No, u osnovnoj školi
sam obožavao likovni...svi ostali predmeti su mi bili
malo naporni.

Ovdje ste gost već drugi put. Što vam se najviše
sviđa u našoj školi?
U vašoj školi mi se najviše sviđa što ste svi tak'
simpatični, a još više mi se sviđa mladi umjetnik,
pobjednik Karaoka- natjecanja, David, koji je pjevao
moju pjesmu. Moram reći da me oduševio, ali
ozbiljno, jako simpatičan momak. David je faca!!!
Svi ste face, ali David je poseban.

Što je za vas ljubav?
Kad ona njemu posudi 20 kn za sladoled...(smijeh).

Jeste li bili zaljubljeni kao srednjoškolac?
Jesam.

Što volite slušati od hrvatske glazbe?
Psihomodo Pop...(smijeh)...nisam od
zabavnjaka, narodnjaka, to uopće ne
volim. Ono što mogu slušati je rock,
jazz...da nikog posebno ne izdvajam.

Jeste li ikada zapjevali narodnjake u
društvu?
Nisam...možda iz zafrkancije. 

Što vas najviše u životu čini sretnim?
Kad bih ja to znao...(smijeh)...To što
imam bend i što sviramo i pjevamo
još uvijek nakon 30 godina, to me
sigurno dosta čini sretnim uz još
druge stvari.
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Kako izgleda vaš idealan dan?
Ujutro se probudim...odem malo trenkati
(trenirati)...sat vremena poslije toga pijem kavu...
onda odem na plac...navečer odem na gažu...to je
jedan super dan!

Kako sebe vidite za deset godina?
Pokušavam ne razmišljati o tome...(smijeh)...Pa
vidim se isto ovako kao i sad. Imat ću nadam se
bend ako budemo svi živi i u komadu...(smijeh).

Vaša nova pjesma „Dona“ stalno se vrti na radiju. Je
li u vašem životu zaista postojala Dona?
Ne...mislim da sam u životu upoznao možda jednu
Donu. Dona je stara pjesma koja je napisana prije
trideset godina. Napisao ju je jedan moj prijatelj koji
je tada svirao s nama- Neven Kepeski. Obično ja
pišem pjesme za Psihomodo Popo ali ovu nisam.

Što biste poručili nama srednjoškolcima?
Nastavite i dalje ići u skolu!

Hvala vam i želimo vam 

još puno dobrih pjesama

i koncerata!!!
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7. PRVENSTVO
HRVATSKE U ODBOJCI
Učenice i učenici naše škole nastupili su 26. rujna
2013. na 7. Prvenstvu Hrvatske u odbojci koje se
održalo na sportskom igralištu Doma Tuškanac. 

U jakoj konkurenciji muška reprezentacija škole
osvojila je drugo mjesto, dok je ženska
reprezentacija zauzela treće mjesto. 

I ove smo godine planinarili. Pod vodstvom nastavnika tjelesnog odgoja profesorica Ksenije i
Sanje, te profesora Davora, pohodili smo uglavnom Medvednicu i njezine obronke. Naše pohode
započeli smo i završili s planinarskim usponom do Glavice i špiljom Veternicom. U studenom smo
planinarili do planinarskog doma Lipa, a u proljeće smo se popeli do vrha Medvednice, gdje smo
se ugodno proveli uživajući u buđenju prirode.

SpORTSKE MEDALJE 

PPLLAANNIINNAARREENNJJEE
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SpORTSKE MEDALJE 
PLIVANJE
24. i 25. listopada 2013. održano je u
Tuheljskim Toplicama prvenstvo
Hrvatske u plivanju pod
pokroviteljstvom Specijalne olimpijade
Hrvatske. Na natjecanju su sudjelovali
učenici Dominik Krnić, Domagoj
Krampač i Patrik Frančić te su s
uspjehom prezentirali našu školu. 

Uz natjecanje  učenici su bili uključeni  u
program FUNfitness, na kojem su uz
testiranje dobili edukaciju o potrebi
svakodnevnog vježbanja i podizanja
vlastitih sposobnosti. 

MALONOGOMETNI TURNIR
Reprezentacija naše škole nastupila je 12. studenog 2013. na Združenom malonogometnom
turniru ban Josip Jelačić u Zaprešiću. Naši nogometaši osvojili su prvo mjesto u u najjačoj
jakosnoj skupini. Prva utakmica protiv Luga odigrana je nerješeno 0:0, dok smo u drugoj pobijedili
Tuškanac s 1:0. Za našu školu igrali su Josip Balog, Kristijan Hegol, Antonio Ružić, Matej Mioč,
Mario Matić, Kristijan Rendulić i Kristijan Čižmek.

pRVENSTVO HRVATSKE
U NOGOMETU
Dana 22. svibnja 2014. povodom Europskog tjedna
nogometa održano je Prvenstvo Hrvatske u nogometu
u organizaciji Specijalne olmpijade Hrvatske. Unutar
skupine zauzeli smo treće mjesto uz gol razliku 1:5 i
jednim osvojenim bodom. Ekipu škole sačinjavali su
učenici 1. razreda pojačani s Tomislavom Cikom iz
2. razreda te maturantom Josipom Balogom na golu.
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PPRRVVEENNSSTTVVOO
HHRRVVAATTSSKKEE  
UU  SSTTOOLLNNOOMM
TTEENNIISSUU  22001133..
Prvenstvo Hrvatske u stolnom tenisu za
osobe s intelektualnim poteškoćama
održano je 5. prosinca 2013. u Koprivnici
po pravilima Specijalne olimpijade. Na
prvenstvu je sudjelovalo četvero naših
učenika i svi su postigli izvrsne rezultate.
Marina Kapusta i Antonio Lovrić osvojili
su zlatne medalje, Marko Horvatić je
osvojio srebrnu medalju, dok je Danijela
Krampač osvojila četvrto mjesto. Čestitamo
našim sportašima! 

Po prvi puta ove godine se u sklopu natjecanja provodio i Funfitness program, koji je jedan od 6
komponenti Zdravstvenog programa (Health Program) Specijalne olimpijade. Funfitness nudi
fitness pregled i obrazovanje. Provjeravala se tjelesna pripremljenost sportaša, točnije
fleksibilnost, funkcionalna snaga, ravnoteža i aerobno stanje. Postignuti rezultati odmah su se
analizirali i vršila se konzultacija sa sportašem i njegovim trenerom, s ciljem podizanja sportske
forme na višu razinu, odnosno postizanja što boljeg rezultata. Mjerenja su vršili volonteri-studenti i
profesori s Kineziološkog fakulteta u Zagrebu.

DDRRŽŽAAVVNNOO  PPRRVVEENNSSTTVVOO
ŠŠKKOOLLSSKKIIHH  SSPPOORRTTSSKKIIHH
DDRRUUŠŠTTAAVVAA  RREEPPUUBBLLIIKKEE
HHRRVVAATTSSKKEE  22001144..
Od 4.- 6. svibnja
2014. održano je
Prvenstvo ŠSD u
Poreču na kojemu
su sudjelovali naši
učenici Štefica

Pekčec, Kristijan Čižmek, Tomislav Pinter, Robert Modrić i
Dubravko Blagec. Odlikovani 1 zlatnom medaljom za skok u dalj
zaletom i 1 srebrnom medaljom  u trci na 400 metara učenici su
prezentirali s uspjehom našu školu. 

U suncem okupanom Poreču osim natjecanja dobro smo se
zabavili, upoznali natjecatelje iz ostalih županija, a razgledali smo i
sam grad Poreč i Pulu.

SpORTSKE MEDALJE 
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pRVE LJETNE IGRE 
SpECIJALNE OLIMpIJADE HRVATSKE
Učenici naše škole sudjelovali su na Prvim ljetnim igrama Specijalne olimpijade Hrvatske, koje su održane
od 16-18. svibnja 2014. u Zagrebu. Na igrama je sudjelovalo 5 natjecatelja iz naše škole i 3 partnera. 

U vrlo jakoj kunkurenciji naši učenici su postigli slijedeće rezultate: 

Dvije zlatne medalje U PIKADU u pojedinačnoj
konkurenciji koje su osvojili Ivan Repić i Marko
Sever. 

U ZDRUŽENOM PIKADU Marko Sever i Dora
Prah – partner – osvojili su srebrnu medalju, dok su
Ivan Repić i Katarina Tuđen – partner - osvojili
brončanu medalju. 

KUGLANJE u pojedinačnom poretku Tomislav
Pintar osvojio je brončanu medalju. U združenom
kuglanju Tomislav Pintar i Dorotea Lukačević -
partner osvojili su 4. mjesto. 

ATLETIKA dvije  zlatne medalje za skok u dalj sa
zaletom osvojili su Kristijan Čižmek i Dubravko
Blagec, dok je u trčanju na 100 metara Kristijan
Čižmek osvojio srebro, a Dubravko Blagec 5.
mjesto. Čestitamo natjecateljima i partnerima! 

SpORTSKE MEDALJE 
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RADNO OSPOSOBLJAVANJE
GDJE SMO BILI I ŠTO SMO RADILI OVE ŠKOLSKE GODINE
Svi već znaju da su tavanske prostorije Radnog osposobljavanje najljepše i najugodnije u školi. Uz
zvukove glazbe s radija i pjesmu, lakše je napraviti magnetić, posudicu, čestitku ili tapiseriju. No,
nismo boravili samo u školi.

Početkom školske godine uživali smo u jesenskom ugođaju parka Maksimir. Dobro smo upoznali
Zoološki vrt i naučili još više o njegovim stanovnicima sudjelujući u edukativnoj igri. Posjetili smo i
najljepše zagrebačko groblje – Mirogoj.

U studenom smo razgledavali knjige, časopise i stripove na sajmu knjiga Interliber na Velesajmu.
Najviše su nas zanimale – kuharice! Sredinom listopada posjetili smo i Tehnički muzej.
Najzanimljivije je bilo u Planetariju. U prosincu smo imali prodajnu izložbu u Gradskom
poglavarstvu za obrazovanje, sport i kulturu u Ilici. Nakon prodaje počastili smo se kinom i
kokicama te pogledali odličan hrvatski film  „Šegrt Hlapić“.

U drugom polugodištu predstavili smo se na Danu otvorenih vrata. Posjetitelji su sa zanimanjem
razgledali naše radove i promatrali kako nastaje tapiserija, te kako se modelira i boji glina. Prije
Uskrsa imali smo dvije prodajne izložbe: u Citty Centru One i u Mercatoru.

Sudjelovali smo u ekološkoj akciji prikupljanja
boca i starog papira i tu se istaknuli količinom
prikupljenog.

U svibnju željno iščekujemo ekskurziju na Krk i
otočić Košljun.

Kao što vidite, kod nas se uvijek nešto
zanimljivo događa. A kada se umorimo
predahnemo uz sok, čaj ili kavu iz naše
kuhinjice. I tada nastaju planovi za neke nove
rukotvorine ili nove posjete i obilaske.

Pridružite nam se i vi na kavi u RADNOM.
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dramska
Nakon predstavljanja slobodnih aktivnosti na
početku školske godine, broj glumaca u
našoj školi se udvostručio. Počeli smo
hrabro i marljivo, jer smo već sredinom
listopada dočekali s priredbom goste iz
Belgije. Krajem istog mjeseca povodom
Dana uzajamnog pomaganja, posjetili smo
dom umirovljenika Sveti Juraj i umirovljenike
razveselili priredbom i plesom.

Slijede dvije božićne priredbe, a u ožujku
velika priredba kojom smo obilježili Dan
otvorenih vrata i Dan nadarenih učenika. Na
toj su se priredbi predstavili mnogi nadareni
pjevači, pjesnici, plesači, jedan pijanist i
zbor sastavljen od učenica i nastavnica. 

U travnju smo bili gosti Udruzi umjetnika
„August Šenoa“ u Domu umirovljenika u
Klaićevoj ulici. 

Slijede priredbe za Dan škole i ispraćaj
maturanata. 
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DAROVITI I MARLJIVI
Kao i svake godine članovi
učeničke zadruge
prezentirali su našu školu
na mnogim izložbenim i
prodajnim mjestima. Osim
tradicionalnih prodajnih
izložbi povodom Božića i
Uskrsa u City Centru One
West i Mercatoru, izlagali
smo naše radove i u
Gradskom uredu, u našoj
školi, gradskoj knjižnici
Vladimir Nazor u
Gajnicama i Sloboštini. I
dalje surađujemo sa PD
Glavicom gdje prodajemo
naše radove i DM-om za
koje izrađujemo čestitke.

Ove jeseni u goste su nam došli gosti iz Belgije
kojima smo prezentirali svoj rad kao i na Danu
otvorenih vrata i Danu darovitih učenika. Uskoro
nam dolaze i gosti iz Šibenika kojima ćemo
također prirediti izložbu naših radova.

Sudjelovali smo i na televiziji Z1 u emisiji
Svakodnevno gdje je nekoliko članova naše
zadruge uživo pokazalo izradu nekih od proizvoda.
Ove godine su hit keramički prsteni za salvete koje
smo prezentirali i na Smotri učeniičkih zadruga
održane u OŠ Sesvetska Sopnica u Sesvetama.
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U kreativne radionice za roditelje uključili smo i volontere zagrebačkih srednjih škola koji su s
radošću pomagali i naučili nešto novo.

Za veliki trud koji ulažu naši zadrugari i odlično predstavljanje naše škole na izložbama i raznim
manifestacijama nagradili smo ih u prosincu izletom na imanje obitelji Salaj u Grabovnici pored
Čazme. Uz tradicionalne božićne pjesme prošetali smo među više od milijun žaruljica
raspoređenih po drveću, mostićima, drvenim kućicama, te lampicama koje oslikavaju razne
životinjice, patuljke i
novogodišnje
ukrase.

Sanja Prah, prof.
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KAKO SE NAŠA ŠKOLA
SUOČAVA S OpASNOSTIMA

INTERNETA
Pri korištenju Interneta su, uz sve njegove dobre i
korisne strane, prisutne i neke opasnosti. Najčešće
teškoće i opasnosti s kojima se mladi susreću su
preplavljenost sadržajima i izloženost nasilju.

Istraživanje koje su nedavno, među osnovnoškolcima i
srednjoškolcima u pet hrvatskih gradova, proveli Hrabri
telefon i Poliklinika za zaštitu djece grada Zagreba,
pokazuje da je 41 posto od ukupno 2700 ispitanika
tijekom komunikacije na Internetu bilo izloženo
intimnim pitanjima o sebi i svojem tijelu te pitanjima
seksualnog karaktera, no većina djece to nije doživjela
uznemirujućim.

Budući smo slične probleme prepoznali kod učenika
naše škole, odlučili smo djelovati i na roditelje i na
učenike. Svake godine knjižničarka Željka Vidović održi
predavanje za roditelje učenika prvih razreda o
prednostima i opasnostima Interneta i društvenih
mreža te ih savjetuje kako zaštiti svoje dijete.

Za učenike koji posjeduju Facebook profil održane su
edukativne radionice. Radionice su usmjerene na
učenje kako urediti postavke privatnosti i svoj profil
učinili vidljivi užem krugu osoba. Radionice provodi
profesorica Andrea Mataković u školskoj knjižnici za
računalima gdje svaki učenik ima priliku samostalno
urediti svoje postavke privatnosti uz pomoć nastavnica. 

Kroz ove aktivnosti nadamo se učenike uputiti u
siguran svijet Interneta i računalne komunikacije koja je
danas neizostavan dio svakodnevnog života. 

Andrea Mataković, prof.

Anketa provedena među učenicima
koji svakodnevno koriste Facebook
pokazala je zanimljive rezultate. Na
pitanje što im se najviše sviđa na
Facebooku, odgovorili su da vole
gledati tuđe fotografije, dopisivati se,
igrati igrice, čitati tuđe statuse te razne
zanimljive stranice. Kao loše strane ove
društvene mreže naveli su: vrijeđanje,
psovanje, proste slike, lažne prijatelje i
lažne profile, zahtjeve za prijateljstvo
od nepoznatih osoba i pozive u
nepoznate grupe. Na pitanje je li ih
netko povrijedio porukom, 48%
učenika je odgovorilo DA. Drugi su im
poslali poruke u kojima je bilo uvreda,
psovki, prostota i prijetnji. 

Ovo su podaci koliko vremena učenici
provedu na Facebooku svaki dan:

a) nekoliko minuta – 14%
b) pola sata – 18%
c) jedan sat – 14%
d) dva sata – 10%
e) tri sata – 6%
f) više od tri sata – 38%

Na pitanje kako vole razgovarati s
prijateljima, 68% ih je odgovorilo da
više vole razgovarati uživo, a 32%
putem Facebooka.

Dragi učenici, ova anketa pokazuje da
je polovica učenika izložena nasilju
preko računala. Nadam se da vam je
radionica pomogla da sa svoje liste
prijatelja izbrišete sve osobe koje ne
poznajete ili s njima ne kontaktirate
uživo. Vjerujem da ste postavke
postavili tako da vaš Facebook profil
bude siguran.

I za kraj, preporučujem vam da se više
družite sa stvarnim prijateljima, u
prirodi ili kroz sport i igru nego po
kafićima i na Facebooku. I vi i vaši
prijatelji bit ćete sretniji!

Željka Vidović, knjižničarka
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KNJIŽNICA
Školska knjižnica je mjesto gdje mnogi
učenici vole provoditi slobodno vrijeme,
ali i sudjelovati za radionicama i nastavi.
Pod vodstvom knjižničarke učenici su bili
aktivni u Mladim knjižničarima,
informatičkoj grupi, čitateljskom klubu i
plesnoj skupini.

Mladi knjižničari su bili aktivni u izradi
panoa povodom važnih obljetnica,
uređivanju knjiga i služenju računala za knjižničarske svrhe, a Internet i društvene mreže iskoristili
za „putovanje“ u svjetski poznate knjižnice.

Polaznici informatičke grupe su učili kako se korisno
služiti računalom. Naučili su raditi u programu za
crtanje (Paint). U program za pisanje (Word) vježbali
su pisati i oblikovati tekst. Ta vještina će im koristiti
kad će trebati napisati životopis i molbu za posao.

Da knjižnica ne služi samo za knjige, računala i
nastavu pokazuje naša plesna skupina. Plesne
probe su se održavale u knjižnici, a uvježbane
koreografije učenici su pokazali na svim školskim
priredbama.

Čitateljski klub je nova aktivnost kroz koju se
pokazalo da učenici vole provoditi vrijeme uz
knjigu. Učenici - članovi čitateljskog kluba svojim
pažljivim slušanjem i ugodnim razgovorom
potvrdili su da knjiga obogaćuje čovjeka.

Knjigu Kensukeovo kraljestvo i pustolovinu glavnog lika koji je doživio morsku avanturu
preporučujem vam kao ugodno ljetno štivo!

Vaša knjižničarka,
Željka Vidović
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Slavni detektiv Poirot putovao je iz Pariza u Istanbul slavnim vlakom zvanim Orient Express. Baš
pred Zagrebom vlak se pokvario, pa su se putnici iskrcali na Zagrebačkom kolodvoru. 
Poirot se nije ljutio. Dapače, bio je sretan što će upoznati grad o čijoj je ljepoti slušao od svojih
poznanika. I krene Poirot u šetnju, kad naiđe jedna lijepa dama koja nije gledala pred sebe, nego
je čitala novine. Naravno, to nije bila obična dama, nego jako pametna, načitana. Bila je to Marija
Jurić Zagorka, književnica i novinarka. Upoznali su se i, na prijedlog Zagorke, krenuli u obilazak
grada. Od Glavnog kolodvora krenuli su preko Zrinjevca i stigli do glavnog gradskog trga.

TRG BANA JOSIPA JELAČIĆA
NA TRGU GLAVNOM SA SABLJOM U RUCI

BAN JELAČIĆ KONJA PREMA JUGU TJERA.
BLIZU FONTANE, MANDUŠEVCA SLAVNOG

OSVOJITI POGLEDE SVIH PRISUTNIH SMJERA.

S Trga su svratili na tržnicu Dolac, gdje ih je s korpom na glavi, na stepenicama dočekala Barica,
prodavačica iz okolice Zagreba.

DOLAC
IME MI JE BARBARA, ZOVEJU ME BAREK.

SAKO JUTRO TEGLIM KORPU, POMAŽE MI SLAVEK.

V MOJOJ KORPI ZA SVE VAS, BAŠ SVAČEGA IMA,
BAŽULJA I ZELJA, JAJEC I BUNCEKA S DIMA.

IMAM SEGA KAJ TREBATE, GRINCAJGA, ŠALATU,
SVE KAJ TREBA ZA VESELJE, ZDRAVLJE I LEPOTU.

OTE K MENI, KUPITE SI SVE ZA VAŠE KUHNJE,
I DA NE POZABIM, JOŠ IMAMO SIR I VRHNJE!

Pogledavši što se nudi na tržnici, nastavili su u smjeru Gornjeg grada.  Penjući se Radićevom
ulicom, stigli su do Kamenitih vrata.

Poirot u Zagrebu
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KAMENITA VRATA
ŽELIŠ LI IZ DONJEG U GORNJI GRAD DOĆI

KROZ VRATA KAMENITA TADA  MORAŠ PROĆI.
U PROLAZU GOSPA TI UTJEHU PRUŽA
UZ PLAMEN SVIJEĆA I UZ MIRIS RUŽA.

A KAD STUPIŠ NA GORNJI GRAD
DORA KRUPIĆ ČEKA TE TAD.

UZBRDO VODI TE STRMA CESTA
DO MARKOVOG TRGA, POZNATOG MJESTA.

Poklonivši se pred Majkom Božjom od Kamenitih vrata, zaštitnicom grada Zagreba, krenuli su
prema Markovom trgu.

MARKOVA CRKVA
NA TRGU MARKOVOM CRKVA JE TA

PO KROVU ŠARENOM  SVIMA POZNATA.
CRJEPOVI POVIJEST SLAVNU NAM PRIČAJU

O DANIMA DAVNIM ŠTO STARI IH SE SJEĆAJU.

TU SAJAM JE SLAVNI, MARKOV BIO
ŠTO BELA GA ČETVRTI GRADU POKLONIO.

MATIJA GUBEC OVDJE JE OKRUNJEN
UŽARENOM KRUNOM, KAŽNJEN I POGUBLJEN.

S ovog lijepog trga uputili su se prema dijelu Gornjeg grada odakle se pruža najljepši pogled na
grad. Stigli su do uspinjače koja se nalazi u podnožju Kule Lotršćak.

KULA LOTRŠČAK
USPRAVNA, NA VRHU GRADA
KAKO NEKAD, TAKO I SADA

LOTRŠČAK KULA SIGURNA STOJI
I DANE POLAKO, POLAKO BROJI.

TOČNO U PODNE SVAKOGA DANA
MOŽE SE ČUTI BAŠ SA SVIH STRANA
S GRIČKOGA TOPA PUCANJ GLASNI 

DOK S KULE SE PRUŽA POGLED NA GRAD JASNI.

Zagorka je s vidikovca pokazala Poirotu sve što je važno u gradu, a on je, ugledavši krov, poželio
obići najljepši trg i najljepše kazalište u Zagrebu – Hrvatsko narodno kazalište.

HNK
NA TRGU NAJLJEPŠEM, PREPUNOM CVIJEĆA
KAZALIŠTE HRVATSKO S PONOSOM SE SJEĆA

UMJETNIKA SLAVNIH ŠTO OVDJE SU NASTUPILI
I ONIH ŠTO SU SLAVU OVOM GRADU DONIJELI.

PRED ULAZOM ZDENAC ŽIVOTA STOJI
I ČEKA DA TKOGOD BACI NOVČIĆ KOJI.

MEŠTROVIĆEV ZDENAC DA ISPUNI ŽELJU 
SVAKOM PROLAZNIKU I POSJETITELJU.

Prošetavši oko kazališta, Zagorka i Poirot bacili su po
novčić u Zdenac života, poželjevši ponovni susret.

Jadranka Bižić, prof.




